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Město Klášterec nad Ohří

Je 15 deka show hodně, nebo málo ?

Patnáct let existence školy a odchod jejího dlouholetého šéfa do důchodu, to už jsou dva opravdové důvody pro řádné zviditel-
nění. Gymnázium a Střední odborná škola sociálně-správní v Klášterci nad Ohří si tuto příležitost samozřejmě nenechala ujít a 12. 
června 2009 uspořádala v kulturním domě dopolední show pro své studenty a pozvané hosty a odpoledne to samé déjà vu pro 
bývalé absolventy, rodiče a širokou veřejnost.  Program se nesl v duchu, jež je podobným akcím „Jedličkova ústavu” vlastní, totiž ve 
velké komediální nadsázce, v uštěpačné legraci z čehokoliv a kohokoliv, nejvíce pak ze sebe samých, zároveň však ve velmi zřetelně 
vyjádřeném těsném vztahu ke své malé milé škole. Promítaly se fotografi e z vybraných akcí, nechyběly pohledné, i když poněkud 
limitované blondýnky, univerzální showman-moderátor a Supermuži, kteří vše, co dostali za úkol, pokazili, jelikož jim to škodolibý 
scénář přikazoval. Scénáristé došli až tak daleko, že nechali v průběhu show upéct a posléze sníst Bóbika, patnáctiletého pejska 
sekretářky paní Schoberové (poznámka pro blondýnky: přísaháme, že ve skutečnosti nebylo žádné zvíře při přípravě této kulturní 
akce zraněno či zabito, vše bylo jen „jako” ). Objevilo se i školní divadlo The Brokes s ukázkou své hry O svatém Jánu, jež by měla mít 
premiéru na podzim 2009. Ovšem největší úspěch sklidila kvarta s parodií na školní sborovnu, řešící zásadní otázku: „Jaký dárek by-
chom měli dát řediteli, když nám odchází do důchodu?”, a pak také píseň NEVERENDING STORY, kterou zazpíval Eva a Vašek revival 
band. Obecenstvo řičelo smíchy a aplaudovalo, když Vašek zpíval: „Znám jednu školu nádhernou, / co má vždy pověst výbornou. / 
Je to Gymnázium a Střední škola odborná, / nás nikdy nepoškodí pomluva odporná, / nás nikdo nézrušííííííí....”  Diváci se však nejen 
smáli, ale i s dojetím sledovali (obzvláště křehké starší exempláře z pedagogického sboru včetně mé maličkosti), jak ředitel přejímá 
obrovské přání s podpisy všech studentů, dva malé stromky – jedličky (jak jinak), a odpoledne ještě vymazlený dort od kuchařek 
a velký dar od všech zaměstnanců - epesní památeční hodinky. Na Mgr. Jiřího Jedličku, svého ředitele, který GSOŠ vedl po celých 
patnáct let jeho fungování, škola jen tak nezapomene...                                                                                                       -Mgr. Miloslava Koubová-

Eurovolby klášterecké občany
příliš nezajímaly 
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Karatisté přivezli medaile

z Mistrovství Evropy
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Krásný úspěch mladých karatistů
v Bělehradě
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Country koza 2009
Petr Spálený a Greenhorns jsou největ-

ším tahákem letošního festivalu

Fotografi e v novinách označené tímto symbo-
lem vás upozorní, abyste navštívili náš server www.klnoviny.cz

Naleznete zde galerie fotografi í ze života měs-
ta, kulturních a sportovních událostí

Netradičně v pondělí se uskutečnilo 21. 
zasedání kláštereckých zastupitelů. Důvo-
dem mimořádného svolání zastupitelů 
bylo projednání návrhu fi rmy Centrepoint 
Verne a.s. prodat část pozemků na průmys-
lové zóně Verne třetí osobě, za podmínky, 
že z výtěžku z prodeje uhradí společnost 
Centrepoint Verne a. s. městu Klášterec 
pohledávku ve výši 15,9 milionů korun.
Mimořádné zastupitelstvo mohlo ovšem 
rozhodnout ještě v daleko významnější 
záležitosti. Vše záviselo na tom, kdo ze 
zastupitelů na jednání přijde a čí lavice 
zůstane prázdná. Z 21 zastupitelů se nako-
nec nedostavili dva zástupci za ČSSD – Sta-
nislav Pechouš a Danuše Pokorná. Jindy 
nezajímavá absence dvou zastupitelů měla 
tentokrát mnohem větší důsledky. Výmě-
na vedení města, o které se spekulovalo 
v kuloárech, se nekonala a vše zůstalo při 
starém. 
Nedošlo na volbu druhého místostarosty a 
provedeny nebyly ani jiné personální změ-
ny - navzdory dohadovacímu řízení, něko-
lika přestávkám a opakovanému hlasování. 
Napjatá atmosféra plná nadějného očeká-

Už za několik málo dní – přesněji 1. čer-
vence - zahájí v objektu dnešní sociální 
ubytovny Korea svoji činnost občanské 
sdružení Naděje. „Naděje bude v Klášter-
ci poskytovat službu Azylový dům a také 
připravujeme koncem roku rozšířit pomoc 
lidem v nouzi o službu Noclehárna. Cílem 
těchto služeb je pomoci lidem v nouzi, v 
návratu k běžnému životu, nalezení zaměst-
nání a také prevence v oblasti zdravotní. 
Služby poskytované občanským sdružením 
Naděje nahradí stávající provoz sociální 
ubytovny. Velkou změnou bude to, že zde 
začne trvale pracovat sociální pracovník a 
také, že zde bude nepřetržitá služba. Naše 
sdružení má s podobným typem služeb 
dlouholetou zkušenost. Všem možným sku-
pinám potřebných lidí je poskytuje po celé 
České republice již od roku 1990,“ vysvětluje 
oblastní ředitel Naděje Aleš Slavíček.
Změna režimu provozu dosavadní soci-
ální ubytovny by měla přinést nejen širší 
škálu péče o lidi v nouzi, ale v prvních 
třech letech také fi nanční úsporu pro 
městský rozpočet. „V rámci projektu ope-
račního programu Lidské zdroje a zaměst-
nanost se nám podařilo získat zakázku od 
Ústeckého kraje, která zajistí úplné fi nanco-
vání až do konce roku 2011. V dalších letech 
budou služby zajišťovány ze všech dostup-
ných zdrojů. V první řadě jde o společný 
projekt města Klášterce nad Ohří a Naděje 
o.s., počítáme tedy s podporou z městského 
rozpočtu. Žádat o podporu budeme ale i na 
ministerstvu práce a sociálních věcí, Ústec-
kém kraji a pokud to bude možné i z jiných 
evropských zdrojů. Další dobrou zprávou 
je podpora od Výboru dobré vůle - Nadace 
Olgy Havlové, kde jsme získali příspěvek 100 
tisíc korun na vybavení,“ popisuje způsoby 
fi nancování sociálních služeb, které bude 
od příštího měsíce v Klášterci poskytovat 
občanské sdružení Naděje, jeho oblastní 
ředitel Aleš Slavíček.
O to, aby azylový dům a v budoucnu i 

noclehárna poskytovali klientům sociál-
ní péči na vysoké úrovni, se bude podle 
Aleše Slavíčka starat sedm zaměstnanců 
- 5 pracovníků v sociálních službách, kteří 
zajistí nepřetržitý provoz a servis, jeden 
sociální pracovník a vedoucí. 
V souvislosti se zavedením nových služeb 
se nabízí otázka, co se stane s dosavadní-
mi obyvateli ubytovny. Ze slov Aleše Sla-
víčka vyplývá, že o bydlení sice nepřijdou, 
ale zvyknout si na nový režim možná 
nebude pro některé z nich zase tak úplně 
snadné. Občanské sdružení Naděje nabí-
zí profesionální a intenzivní pomoc, na 
oplátku ale vyžaduje od příjemců pomo-
ci vlastní aktivitu a dodržování předem 

Starosta města svolal „mimořádné“ zastupitelstvo

K volebním urnám přišlo 15.6 % voličů

Vážení spoluobčané,
dovolte mi, abych blížící se konec školního 
roku využil jako příležitost k poděkování 
všem ředitelům škol, učitelům a ostatním 
pedagogickým pracovníkům za svědo-
mitou, cílevědomou a nelehkou práci při 
výchově naší budoucí generace. Velmi 
si vážím jejich snahy a úsilí, které vyna-
kládají při předávání znalostí, hodnot a 
zkušeností žákům a studentům v dnešní 
nelehké společenské situaci. Na tom, jak 
bude připravena do života naše mladá 
generace, závisí také naše budoucnost.
Zvláště bych chtěl poblahopřát Gym-
náziu v Klášterci a jeho pedagogické-
mu sboru u příležitosti 15. výročí jeho 
vzniku. Za tuto dobu uvedlo na cestu 
dospělosti nemálo kvalitních mladých 
lidí, z nichž řada úspěšně pokračovala 
ve studiu na vysokých školách různého 
typu. Rád bych Vám všem, stejně jako 
všem Vašim žákům a studentům, popřál 
krásné a zasloužené prázdniny plné 
slunce, pohody a nových zážitků. Během 
tohoto zaslouženého odpočinku načer-
pejte nové síly, které budete potřebovat 
v novém školním roce. 
Mnoho hezkých chvil a spokojené 
prázdniny Vám přeje

Jan Houška, starosta města

Slovo starosty

vání ze strany jedněch a svíravých obav ze 
strany druhých se dala téměř krájet. Nako-
nec ale stačily jednoduché počty. Na změnu 
je hlasů málo. A tak se zastupitelstvo, které 
mohlo přinést další vlnu personálních změn 

ve vedení města, omezilo jen na schválení 
dohody o spolupráci a partnerství mezi 
městy Kadaní a Kláštercem a projednání 
žádosti fi rmy Centrepoint. O tom víc v příš-
tím vydání Kláštereckých novin.             -lara-

stanovených pravidel. „Stávající obyvatelé 
objektu Osvobozená se nemusí obávat, že 
by jim se změnou provozovatele bylo ukon-
čeno ubytování. Musí se ale připravit na 
zásadní změny. Tou hlavní bude zpřísnění 
domácího řádu a vyžadování spolupráce 
se sociálním pracovníkem. V objektu bude 
například nulová tolerance k alkoholu a 
drogám. Pobyt každého bude směřován 
k návratu do společnosti, fi nanční nezá-
vislosti a samostatnému bydlení,“ dodává 
závěrem Aleš Slavíček.                             -lara-
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Policie informuje ...

 Klášterečtí policisté pátrali po pacha-
teli, který odcizil z bytu zlaté šperky za 
téměř 16 tisíc korun. Majitelka uvedla, že 
kromě řetízků zmizely i náušnice, náram-
ky a prsteny. Strážci zákona zjistili, že krá-
dež má na svědomí nezletilá příbuzná. 
Ta se ke krádeži přiznala a uvedla, že věci 
prodala v zastavárně a peníze použila 
pro svoji potřebu. 

Kradla jako straka ...

 Nejméně deset dnů se bude léčit se 
zraněním  žena, kterou napadl její druh. 
24letý Klášterečák byl již obviněn z trest-
ných činů ublížení na zdraví a násilí proti 
skupině obyvatel a jednotlivci. Propuštěn 
však nebyl, neboť byl umístěn v policejní 
cele. Protože nešlo o ojedinělý útok, podal 
policejní komisař návrh na jeho vzetí do 
vazby.

Zase jeden  „hrdina“ ...

 Bez peněz odcházel domů host jed-
né místní restaurace. Odložil si totiž své 
oblečení, nevěnoval mu dostatečnou 
pozornost a toho pachatel využil. Z 
kapsy mikiny mu odcizil koženou pán-
skou peněženku s pěti tisíci korunami 
v hotovosti a osobními doklady.  Muži 
pak nezbylo nic jiného, než krádež ohlá-
sit na místní oddělení policie.  

Drahá útrata ...

Někteří lidé se o dění ve městě nezajímají 
vůbec. Pak jsou lidé, kteří svůj zájem projeví 
jednou za čtyři roky při volbách do zastupi-
telstva vhozením hlasovacího lístku. Poslední 
skupina se pak snaží do dění ve městě aktivně 
zasahovat mnohem častěji. Zástupce třetí sku-
piny najdeme například mezi členy občanské-
ho sdružení Za Miřetice lepší. O zrodu, cílech a 
úspěších sdružení jsme si povídali s jeho členy 
Ing. Karlem Fricem a Ivanem Dimunem.

Jak dlouho vaše občanské sdružení funguje 

a co vás vlastně přivedlo k jeho založení?

Občanské sdružení Za Miřetice lepší bylo ofi -
ciálně zaregistrováno na podzim roku 2007, 
ale už před tím jsme se nezávazně scházeli. 
Sdružení vzniklo jako reakce nás občanů na 
skutečnosti v okolí, které nás trápily, ale kde 
jsme neměli sami jako jednotlivci příliš velkou 
naději uspět při jednání s úřady apod. V pod-
statě se jedná o obyvatele rodinných domů 
z ulic Ciboušovská, Souběžná, Osvobozená a 
okolí, kterým není lhostejné prostředí, ve kte-
rém bydlí oni a jejich rodiny.
Naše sdružení se snaží přispívat k ochraně život-
ního prostředí a podporovat další formy účasti 
veřejnosti na řešení ekologických a sociálních 

problémů, které souvisí zejména s dopravní 
situací, ochranou obyvatelstva před hlukem 
a znečišťováním ovzduší, ochranou městské 
zeleně a kulturního dědictví v Klášterci nad 
Ohří a jeho okolí, zejména v části Miřetice.

Ofi ciálně fungujete teprve rok a půl. Poda-

řilo se vám za tak krátkou dobu něco pro-

sadit? 
Mezi výsledky naší činnosti, které jsou vidět, 
resp. cítit, patří zprovoznění termické likvidace 
nepříjemného zápachu z provozovny fi rmy BV 
Plast s.r.o. vyrábějící laminátové výrobky v areá-
lu bývalého Korku. Na nepříjemný zápach jsme 
upozornili už v roce 2006. Následovala více jak 
tříletá intenzivní komunikace s mnoha stát-
ními institucemi. Velmi nám pomohla osobní 
angažovanost pana poslance Rabase ze Strany 
zelených, se kterým jsme se v této věci několi-
krát osobně setkali a který pak svým jménem 
jednal s dalšími institucemi. 
Nakonec se nám podařilo přesvědčit majitele 
fi rmy, aby nainstaloval nejprve biologický fi ltr a 
když ten situaci uspokojivě nevyřešil, doplnit jej 
termickým spalováním. Doufáme, že tato dvo-
jitá ochrana bude účinná a obyvatelé z okolí 
výrobny už nebude nadále obtěžovat nepří-

 Na policejním oddělení v Klášterci nad 
Ohří vyšetřují čtveřici mužů z Kadaně. 
Strážníci je zadrželi v katastru Mikulovice, 
kde lovili ryby z chovného rybníka. Chytili 
celkem osm kusů kaprů, kteří se nakonec 
živí a v pořádku vrátili zpět do vody. Pro-
tože ani jeden nevlastní patřičná opráv-
nění k rybolovu, budou se nyní zodpoví-
dat z trestného činu pytláctví. Za něj jim 
hrozí trest odnětí svobody až na dva roky 
nebo peněžitý trest.  

Pytláci se nechali chytit ...

Klášterečtí voliči jsou levicově orientovaní 
a v krajských volbách i ve volbách do par-
lamentu se tu v posledních letech dařilo 
nejvíc  České straně sociálně demokratic-

ké. Tento trend zůstal zachován i ve vol-
bách do Evropského parlamentu. Zatím-
co v celorepublikovém součtu zvítězila s 
výrazným náskokem ODS, v Klášterci se 
stala vítězem ČSSD s 28,63 % před ODS 
(27.61 %) a KSČM (18,31 %). 
Neméně zajímavé je i srovnání se sou-
sední Kadaní, která se svými volebními 
výsledky tak trochu vymyká celému 
chomutovskému regionu. A to jak jedno-
značným vítězstvím ODS (33,6 %) před 
ČSSD (27,8 %), tak nižším podílem voličů 
KSČM (14,9 %). Co ale obě města spoju-
je, to je relativní úspěch Suverenity Jany 
Bobošíkové. Té se mimořádně dařilo jak 
v Ústeckém, tak v Libereckém kraji, kde 
překročila 5% hranici nutnou pro vstup 
do Evropského parlamentu. Na celo-
státní úrovni ovšem zůstala těsně pod 
ní a ani značná podpora Severočechů jí 

nepomohla obhájit post europoslanky-
ně. Z politických stran zastoupených v 
parlamentu v Klášterci zcela propadla 
KDU-ČSL, která zde má už léta minimum 
voličů, a nedařilo se ani Straně zelených.
Co se týče volební účasti, ta v Klášterci 
ani zdaleka nedosáhla celostátní úrovně. 
Z 12 436 registrovaných voličů přišlo 5. 
a 6. června k volebním urnám jen 1 884, 
tj 15,6 %. Jedná se o jednu z nejnižších 
volebních účastí v regionu. Větší zájem 
o volby projevili občané Kadaně, Jirko-
va i Chomutova. V samotném Klášterci 
zaznamenala nejvíc voličů – procentu-
álně vyjádřeno - volební místnost v kině 
Svět, kam chodí volit lidé z přilehlého 
sídliště V. Řezáče, tzv. sídlunku a nové 
rodinné zástavby. Nejmenší účast byla 
pak už tradičně ve volebním okrsku č. 11, 
který zahrnuje voliče z ulic Družstevní a 
Dlouhá.
Nejoblíbenějším kandidátem klášterec-
kých voličů se stal dosavadní europosla-
nec MUDr. Miroslav Ouzký, který od nich 
dostal 133 preferenčních hlasů. Druhé-
ho v pořadí - PhDr. Miloslava Ransdorfa 
za KSČM – přednostně zakroužkovalo 72 
voličů.                                                           -lara-

Nejvíce příznivců mají v Klášterci sociální demokraté
Těžší je skončit než začít  ... add 2
Vážená redakce, ráda bych reagovala 
na příspěvek paní Nyklíčkové, týkající se 
besedy ,,Těžší je skončit než začít“, zveřej-
něný v KN č.11.
Nepamatuji se, že by paní Nyklíčková 
kdy byla, nebo dokonce besedovala se 
studenty na zdejší škole! Má tedy právo 
posuzovat kvalitu již zmíněné přednášky, 
které se navíc ani nezúčastnila? Má dcera 
není žádný vzdorovitý puberťák, ale vel-
mi vnímavá bytost - jako určitě většina 
studentů na Gymnáziu v Klášterci nad 
Ohří. Za celé její studium žádný lektor 
ani METODIK nebyl na besedě primární 
prevence zaměřené na drogovou proble-
matiku. Kdo jiný by měl k těmto mladým 
lidem promluvit než lékařka s takovými 
zkušenostmi, jaké má PhDr. Alice Holečko-
vá. Zkusme se zeptat studentů, kteří tuto 
,,osvětu“ navštívili, jaký mají názor. Mé 
dceři se to velmi líbilo: ,,Všemu jsem rozu-
měla, bylo to pěkné, lepší než odborné kecy, 
kterým nerozumím“. U nás totiž odbornost 
vyčtená pouze z knížek je v popředí než 
dlouholetá praxe. Doba je taková. Po pře-
čtení článku má dcera prohlásila: ,,hm, to 
je chytrá paní. Asi vzdor...“

Marcela Vlčková

pokladně i jistou nekoncepčností (pokud by 
došlo k celkové obnově asfaltového povrchu), 
když se plánuje výstavba dalších rodinných 
domů až pod Ciboušov, ale stávající situace je 
přeci jenom dlouhodobě neudržitelná. Nejde 
jen o špatný stav vozovky, ale i o chybějící veřej-
né osvětlení, chodníky, nemožnost zajíždění 
městské hromadné dopravy do Ciboušova a 
podobně.
Sbíráme podněty i od občanů, kteří nás upo-
zorňují na další riziková nebo špatně řešená 
místa. Lidé si stěžují například na krátkou spoj-
nici mezi přechodem k Penny a autobusovým 
nádražím, která bývá ze deště rozbahněná, v 
dobrém stavu není ani chodník od Základní 
školy Pelterská ke světelné křižovatce, kde 
navíc v nejnevhodnějším místě zužují už tak 
úzký chodník rychle rostoucí keře. 

Myslíte si, že budete úspěšní i v těchto 

záležitostech?

Na případu fi rmy BV plast je vidět, že aktivita 
lidí může zajistit zlepšení situace. Věříme, že 
najdeme společnou řeč s městským úřadem i v 
ostatních záležitostech.                                     -lara-

Ti, kdo volají po větším počtu laviček ve městě, se dočkali. Právě v těchto dnech je na 
vybraná místa instalováno celkem deset nových laviček. Nejedná se ale o lavičky, na 
jaké jsme byli dosud v Klášterci zvyklí. Namísto běžných městských laviček se na auto-
busových zastávkách a dalších frekventovaných místech objevily tzv. reklamní lavičky 
společnosti AD-Net. „Firma nám poskytla lavičky bezplatně a postará se i o jejich pravidel-
nou údržbu, když je různí vandalové poničí. Město může navíc zdarma využít část inzertní 
plochy na lavičkách pro svoji potřebu,“ vysvětluje výhody celého systému vedoucí odboru 
místního hospodářství Reli Slunečková. Reklamní lavičky nahradí částečně dosavadní 
lavičky, které bude možné využít v jiných částech města. Spolu s Kláštercem využívá  tzv. 
reklamních laviček dalších zhruba 135 měst po celé republice.                                       -lara-

jemný zápach. Což bylo i naší hlavní snahou. 
V této souvislosti bychom rádi apelovali na 
zdravý selský rozum při výběru a schvalování 
lokalit pro umístění (resp. neumísťování) těch-
to výroben do zastavených částí města. Podle 
našeho názoru bychom si podniky, které jsou 
vedeny jako silní znečišťovatelé, přímo do měs-
ta pouštět neměli. 

Je vaše sdružení v nějakém kontaktu s 

vedením města? 
Členská schůze se schází jednou za rok, výbor 
pak každý měsíc. Členové výboru se také schá-
zí s jednotlivými představiteli města. Při našem 
posledním setkání jsme se domluvili na tom, 
že se budeme pravidelně setkávat s panem 
starostou a vedoucími jednotlivých odborů, 
přičemž se budou projednávat problémy a 
přání, které nás trápí.

Zdá se, že jednu starost jste už vyřešili. Jsou 

ještě nějaké další věci, ve kterých se hodláte 

angažovat?

Mezi problémy, na které se snažíme upozorňo-
vat už delší dobu, je katastrofální stav komu-
nikace v ulici Ciboušovská. Jsme si vědomi 
nedostatku fi nančních prostředků v městské 

NABÍZÍME:
Pronájem a montáž fasádní-
ho lešení značky Plettac šířka 
70cm.

K dispozici až 2000 m2

Pronájem montážní pojízdné 
plošiny o pracovní výšce až 
13,6m

•

•

Pronájem a montáž fasádního lešení

 V Klášterci nad Ohří pátrali po pacha-
teli, který během krátké doby připravil 
dvě místní obyvatelky o majetek. Násil-
ník pracoval podle stejného scénáře. 
Ženy nejdříve udeřil, využil momentu 
překvapení, z ruky jim vytrhl tašku a než 
se vzpamatovaly, z místa utekl. První 
okradená měla štěstí, zraněna nebyla, 
ve druhém případě však poškozená 
skončila v kadaňské nemocnici, kde 
musela být ošetřena. Po pachateli bylo 
ihned vyhlášeno pátrání a tento týden 
byl  zadržen. Z trestného činu loupeže 
policisté obvinili 30letého Klášterečáka, 
který po výslechu  skončil v cele před-
běžného zadržení, neboť na něj bude 
podán návrh na vzetí do vazby. 

Dostane, co mu patří  ...

Napsali jste do redakce ...

Upozorňujeme občany, kteří mají 
nedoplatek vůči Městu Klášterec 
nad Ohří, aby si svůj dluh uhradili co 
nejdříve. Od července 2009 budeme 
nedoplatky vymáhat a v souladu se 
zákonem o místních poplatcích č. 
565/1990 Sb. budeme nedoplatky 
navyšovat.
Nedoplatek může být zvýšen až na 
trojnásobek!
V případě, že nemůžete splatit dluh 
do konce června, přijďte si sjednat 
splátkový kalendář.

„Není nám lhostejné, v jakém prostředí žijeme,“ říkají členové občanského sdružení

UPOZORNĚNÍ

PRO OBČANY

 Dva neznámí muži zaútočili na pro-
cházejícího mladíka. Jeden jej chytil za 
ruce a od druhého dostal ránu do obli-
čeje. Pak ho prošacovali, z kapsy kalhot 
odcizili peněženku s osobními doklady 
a hotovostí a z místa zmizeli. Policisté 
po pachatelích loupeže pátrají.

Dva na jednoho ...

Ve městě se objevily netradiční lavičky

49. a 50. schůze rady města měla na programu několik, z našeho pohledu zají-
mavých, bodů jednání. Rada města mimo jiné:

projednala petici občanů proti stavbě benzínové čerpací stanice v Klášterci 
nad Ohří a pověřila starostu města jednat se zástupcem petičního výboru;
projednala a trvá na rozhodnutí o výběru nejvhodnějšího uchazeče o 
pronájem restaurace Peřeje; schválila upravený návrh „Smlouvy o nájmu 
souboru movitých věcí, pozemků a nebytových prostor na objekt „Restau-
race Peřeje“ s panem Václavem Křížem a uložila starostovi města podepsat 
smlouvu;
schválila zadání zakázky „Rekonstrukce komunikací, ul. Budovatelská, II. 
etapa, 2. část“ uchazeči První krušnohorská realitní kancelář s.r.o., Kadaň;
schválila zadání zakázky „I. etapa vybudování dětského hřiště při ZŠ v ul. 
Petlérská – molekuly“ uchazeči První krušnohorská realitní kancelář s.r.o., 
Kadaň; 
vzala na vědomí informaci o propadu daňových příjmů města v roce 2009 
podle informací z Ministerstva fi nancí o 11 mil. Kč a nenaplnění kapitálo-
vých příjmů z prodeje akcií Lázní Evženie a. s. O 2,8 mil. Kč a schválila přijetí 
opatření k řešení nenaplnění příjmů města v roce 2009; 
uložila místostarostovi města Ing. Stehlíkovi jednat s právním zástupcem 
města o podmínkách odstoupení od smlouvy mezi Městem Kláštercem 
nad Ohří a společností Lázně Felicitas s.r.o.

•

•

•

•

•

•

Střípky ze zasedání rady městaStřípky ze zasedání rady města

Dálniční známky Mělo by vás zajímat ...

Poslanci odhlasovali přechod od papírových dálničních známek pro osobní auta 
na elektronické viněty od ledna 2011. Dálniční známky tak již za rok a půl nahradí 
elektronické krabičky, které budou muset řidiči vozit s sebou. Viněty budou pře-
nositelné a budou obsahovat čip, jehož pomocí budou auta kontrolovat mýtné 
brány. Viněty se budou dobíjet na benzínkách. Nově se také současné sedmidenní 
dálniční známky prodlouží na desetidenní. Sněmovna také odhlasovala rozšíření 
mýtného i na auta nad 3,5 tuny a to už od příštího roku. Zatím platí mýtné vozidla 
nad 12 tun. Platit se bude nejen podle počtu náprav a emisních tříd, ale třeba i pod-
le ročního období nebo denní doby.
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ZPRAVODAJSTVÍ

 Foto: R. Novotný

Motto zakladatele olympijských her Pierre de Coubertina, který tvrdil, že není důležité vyhrát, ale zúčast-
nit se, provází už 16 let nejmenší sportovce z mateřských škol chomutovského regionu. Olympijská myš-
lenka se tedy ani letos nevytratila a po loňském „jubileu“ byl klášterecký stadion opět svědkem spor-
tovního zápolení kluků a holek předškolního věku. Doprovodný program měl v režii klaun, kouzelník a 
kejklíř v jedné osobě Petr PET Theimer. Režie celého olympijského dopoledne se jako vždy zhostila MŠ 
Bruslička pod vedením ředitelky Dagmar Megové a role „startéra“ se ujal senátor parlamentu ČR Václav 
Homolka. Fotogalerii naleznete jako vždy na našem portálu www.klnoviny.cz                                         -rony-

Není důležité vyhrát, ale zúčastnit se ... 

Po loňském úspěchu hudebního festivalu Country 
koza, který vyvolal mezi milovníky country, folku 
a jiných spřízněných hudebních žánrů nadšenou 
reakci, se dalo čekat, že se organizátor festivalu Jiří 
Bauer nenechá k dalšímu ročníku dlouho přemlou-
vat. Protože ale festival už dříve postihla několikale-
tá odmlka, neměli fanoušci stoprocentní jistotu. Až 
do 26. května. V ten den byl na internetových strán-
kách festivalu ofi ciálně zveřejněn program Country 
kozy 2009, což už je záruka více než dostatečná.

Napsali jste do redakce ...
  Acer  EX5620-5B3G32Mi

Cena: 13.590,- Kč s DPH

LCD 15.4“ matný
CPU C2DT5670 1.80GHz
RAM 3GB / HDD 320GB
OS Windows Vista Home 
Premium
WIFI 802.11bg / 5-in-1 / SD
Webcam / Bluetooth / Firewire

•
•
•
•

•
•

ilustrační foto

  Nokia 5800 XpressMusic

displej: 3,2‘‘, aktivní TFT, 360 × 640, 16 mil. barev 
sítě: GSM (850/900/1 80 0/1 900 MHz), 3G, GPS 
konekt.: microUSB, Bluetooth (A2DP), infraport,
WIFI 802.11bg / 5-in-1 / SD
operační systém: Symbian 9.4 S60 5th
Edition přehrávač hudby, rádio, 3,5mm jack
fotoaparát: 3MPx video (640×480),autofocus,blesk

•
•
•
•
•
•
•

Cena: 7.495,- Kč s DPH
ilustrační foto Běžná cena:  9.800,- Kč s dph

telefon: 474 721 311 | e-mail: obchod@kabel1.cz | www.kabel1.cz

Výpočetní technika

Sportovní 674
431 51 Klášterec nad Ohří

Kontaktní údaje

tel: 474 721 311
fax: 474 721 310

email: obchod@kabel1.cz

Po - Pá

09:00 - 12:00
13:00 - 17:00

So

09:00 - 12:00

Internet

Příčná 550
431 51 Klášterec nad Ohří

Kontaktní údaje

tel: 474 721 312
gsm: 605 291 017

email: oudova@kabel1.cz

Po - Pá

09:00 - 12:00
13:00 - 17:00

HOT-line internet

24 hod / den
gsm: 777 635 619

U všech PC sestav a notebooků zakoupených u násU všech PC sestav a notebooků zakoupených u nás
poskytujeme odborný servis  a poradenství.poskytujeme odborný servis  a poradenství.

INSTALACE POČÍTAČE U VÁS ZDARMA.

  KONTAKTY

* nabídka je platná od 19.6. do 2.7. 2009 nebo do vyprodání zásob *

15.6“ LED display 1366x768 (HD)
CPU Intel Pentium Dual Core 2.0 
GHz
RAM 3GB DDR III, HDD 320GB
DVD±RW, Bluetooth, WIFI, Webcam 
Numerická klávesnice
OS Vista Home Premium 

•
•

•
•
•
•

Cena: 14.690,- Kč s DPHilustrační foto

  !! Novinka Extensa5635Z-423G32MN !!

!!! Novinka MSI NB X320-021CZ black !!!

13.4“ LED display 1366x768 (HD)
CPU Atom Z530 1.6 GHz
RAM 2GB DDR II,  HDD 320GB 
Bluetooth,  Wifi,  Webcam 
OS Vista Home Premium
Rozměry: 330 x 224 x 6 -19,8 mm 
Váha 1.3 Kg

•
•
•
•
•
•
•

ilustrační foto

    !!! Novinka - Nokia 6303 !!!

Cena: 4.800,- Kč s DPH

Display 2,2‘‘, aktivní TFT, 240 × 320, 16 mil. 
barev , video
3MPx fotoaparát s autofocusem a bleskem,  
přehrávač hudby, rádio, 3,5mm jack
Kvalitní kovové provedení
MicroSD karty, bluetooth

•

•
•
•
•

ilustrační foto

Cena: 15.490,- Kč s DPH

Je mi 84 let a jsem po mozkové příhodě. Pečuje o mě dcera a částečně pečovatelská služba. Dcera měla jet na 
dovolenou, ale co se mnou? Poradila nám pečovatelská služba. Přišla paní vedoucí Kočková, milá starostlivá 
paní a nabídla nám na týden odlehčovací služby v domově pro seniory. Přijela jsem tam, čekal na mě krásný 
pokojík, voněl novým nábytkem. Paní ředitelka Bobisudová drží vše pevnou rukou, ale mile, s citem a sta-
rostlivostí o celý domov pro seniory. Byly tam diplomované usměvavé sestřičky, žádná babi, dědo, jen paní. 
Sestřičky byly samá legrace a s milým úsměvem. Byla tam i sestřička Maruška z Jeseně, výborná masérka a 
fyzioterapeutka. No ale veliká bolest byla polohová postel - vysoká, nedala se snížit. Jelikož mám mrtvé nohy, 
tak jsem celý den spala na křesle, to nepřeji nikomu. Na noc mně sestřičky pomohly na postel, ale vydržela 
jsem jen na jednom boku, potom jsem volala sestřičky, aby mně pomohly z postele znovu do křesla, to se 
opakovalo třikrát za noc. Přišly zase s úsměvem a pomohly mi. Péče byla výborná jako ty nejlepší lázně. Jídla 
až dost, půlku jsem vracela, všude čistota přímo ukázková.
Přeji pečovatelské službě, domovu pro seniory a všem, kteří se starají o seniory, ať zůstanou takto dále a přeji 
jim hodně sil a lásky.                                                                                                                                                          Alena Krčilová

Poděkování směřuje do MÚSS v Klášterci

Napsali jste do redakce ...

Velikým úspěchem skončilo pro Základní školu 
Petlerská v letošním školním roce zapojení do recitá-
torské soutěže Dětská scéna 2009. 
Žákyně Michaela Růžencová (4.B) po postupu ze 
školního kola nejprve „rozdrtila“ zbytek okresu a 
zvítězila v konkurenci dalších 32 dětí.  Následně pak 
v krajském kole obsadila neuvěřitelné 2. místo a jako 
naprostý samouk si tak zajistila účast mezi „elitou“ 
(dětmi z dramatických kroužků jak na ZŠ, tak v ZUŠ) 
na celorepublikové přehlídce nejlepších recitátorů 
v Trutnově.
Zde již nesoutěžně, avšak se ctí, předvedla v konku-
renci dalších 27 recitátorů skvělý výkon. Za vzornou 
reprezentaci školy i města patří Míše dík.

Patří mezi recitátorskou elitu

Letošní ročník přináší mix místních kapel, coun-
tryových legend i nových méně známých tváří. V 
pořadí už 4. ročník Country kozy, který se uskuteční 
stejně jako ty předchozí v letním kině, zahájí v jed-
nu hodinu po poledni klášterecká kapela Černej 
had. „Na loňském ročníku tohoto príma festivalu naše 
kapela poprvé vystoupila v jakémsi uceleném sesku-
pení a nyní již hrajeme pod fungujícím názvem Černý 
Had a.t.d. Do té doby jsme vlastně hráli cik-cak, podle 
toho, komu se momentálně chtělo, anebo komu se to 
momentálně hodilo. Ovšem naše účast na Country 
koze udělala velký zlom v našem pojetí společných 
country hrátek a donutili jsme se k určité hudební 
kvalitě. Trochu se změnilo i obsazení kapely, vlastně 
se změnil mandolinista, a jinak šlapeme ve stejném. 
Na letošní ročník Country kozy se určitě těšíme, trochu 
jsme obnovili repertoár a doufáme, že se změna bude 
líbit,“ prozrazuje na internetových stránkách Count-
ry kozy Černý had. 
Po Černém hadu vystoupí krátce před 14. hodinou 
DDO band, po kterém přijde na řadu country a 
western skupina Wodboku. Repertoár chomutov-
ské skupiny Wodboku tvoří staré české country hity 
prokládané tradičním bluegrassem a doplné svě-
tovými evergreeny. V 16 hodin se na pódiu objeví 
první z hudebních legend letošní Country kozy 
- stálice naší country music a populární hudby Petr 
Spálený. „Obyčejný muž“ s typickým knírem, který 
se hudbě profesionálně věnuje už od roku 1967, se 
místním divákům představil v loňském roce na Kláš-
tereckých promenádách a sklidil velký aplaus. Petra 
Spáleného vystřídá v 17.30 ostrovská kapela Tuláci. 
Skupina vznikla v listopadu 1986 a občas vystupuje 
se skupinou Pacifi k, se kterou má i žánrově podob-
ný repertoár. Po pětičlenné kapele se pokusí vstou-
pit do srdcí diváků jindřichohradecké duo Jir-Ka. 
„Když se mi ozvalo duo Jir-Ka, nebyl jsem vůbec 
přesvědčen,že se ho podaří zakomponovat do progra-
mu letošní kozy. Ovšem když jsem si poslechl nahráv-
ky, tak všechny pochybnosti zmizely. Ačkoli nejsem 
zarytým milovníkem folku, tak tyhle lidičky mě oprav-
du dostali,“ prozrazuje na internetových stránkách 
Country kozy organizátor festivalu.
Zpestřením festivalu by měla být pražská bluegras-
sová kapela Veget band, která ovládne pódium 
úderem 20. hodiny. A po ní už přijde hlavní hvězda 
večera – legendární Greenhorns, kteří v Klášterci 
vystoupí spolu s Honzou Vyčítalem. Úplný závěr 
letošní Country kozy pak obstará hodinu před půl-
nocí klášterecká dvojice Druhej dech, která bude 
ovšem tentokrát hrát ve třech.                                -lara-

Country koza startuje už v sobotu 

Kalhoty s páskem    83,-Kč
Dětské triko                 25,-Kč 

Dětská .......... na léto 44,-Kč

Chomutovská 207, Klášterec n. O.
(komerční centrum naproti Tescu, vedle bývalého železářství)

VÝPRODEJ
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KULTURA/ŽIVOT VE MĚSTĚ

Minulý týden uspořádal klášterecký 
fotograf Jan Parma další výstavu, která 
je momentálně k vidění v klášterecké 
galerii Thun a nese název „Stále na cestě“. 
Na nádvoří zámku ji otevřela patronka 
výstavy Petra Černocká a vedoucí odboru 
kultury města Klášterec nad Ohří Miroslav 
Foltýn. Vernisáž provázela velká účast.
Návštěvníkům přálo počasí a příjemnou 
atmosféru dotvářela i vůně opékaného 
prasátka na nádvoří. Honzu přišli pod-
pořit jeho bývalí učitelé, fotografové, 
umělci a mnoho příznivců jeho tvorby. 
Po celou vernisáž probíhal na nádvoří 
koncert Petry Černocké a v galerii zněla 
hudba v podání Romana Krause s kolegy 
ze skupiny Bahrain. Vystavené fotografi e 
s různými tématickými celky - krajina, 

Jana Parmu na jeho výstavě doprovázela Petra Černocká

 Foto: S. Růta, R. Novotný

Jednodenní rockový festival pořádaný ke Dni hudby se uložil do archívních vzpomínek. Ušní 
bubínky se z náporu decibelů mnohým možná ještě dnes nevzpamatovaly, ale podle ohlasů 
lze letošní „Letňák“ zařadit do kategorie „velmi povedený“. Organizátoři zmákli vše s přehle-
dem, kapely neměly žádné prostoje, ozvučení bylo kvalitní, občerstvení na úrovni a počasí 
prostě „SUPER“. Letošní  „rokáč“ měl samá pozitiva a to je do budoucna pro organizátory velký 
závazek, aby kvalitu udrželi a festival měl zvučné jméno nejen v Klášterci.                          -rony-

Letňák - rockové šílenství počtvrté

S koncem letošního školního roku se v 
Klášterci defi nitivně uzavřou brány za 
učňovským školstvím. Zástupci města a 
kadaňského Amosu se dohodli na ukon-
čení smlouvy o pronájmu objektu v Huso-
vě ulici k 31. říjnu letošního roku. Škola se 
stěhuje do Kadaně a město nabídne osi-
řelou budovu k pronájmu nebo k prodeji. 
Učiliště jako takové už v Klášterci nefungu-
je řadu let, ale až do této chvíle probíhala 
v budově bývalé školky praktická výuka 
učňů a učnic z kadaňského učiliště Amos, 
obor krejčí a kadeřník. „Praktickou výuku 
kadeřnic jsme zahájili v Klášterci před deseti 
lety. Kadeřnictví tehdy otvíral Roger Detant, 
ředitel naší partnerské školy v Halle. Bylo to 
v době, kdy jsme rozšířili počet žáků prvního 
ročníku z 30 na 60 a otvíraly se dvě třídy, 
pro které bychom už v Kadani neměli dost 
místa. V současné době tu fungují dvě třídy, 
máme zákazníky, máme dohodu s místním 
ústavem sociálních služeb, kam chodíme 
česat a střihat obyvatele domu pro seniory... 

Dá se říct, že se to tu dobře zažilo,“ hodnotí 
deset let působení kadaňského Amosu v 
Klášterci ředitel školy Ing. Marek.

Amos v Klášterci končí, stěhuje se zpět do Kadaně
Klášterecké veřejnosti se budoucí kadeř-
nice a krejčové představují nejčastěji na 
městských a zámeckých slavnostech, 
jejichž nedílnou součástí jsou už řadu let 
módní přehlídky a přehlídky historických 
účesů. Výtvory žáků kadaňského Amosu 
sklidily u návštěvníků vždy velký ohlas. 
Aby taky ne. Úroveň zdejšího oboru 
kadeřník je na vysoké úrovni, což dokládá 
i řada úspěchů na soutěžích regionální i 
celorepublikové úrovně. Letošní rok byl v 
tomto ohledu pro školu obzvlášť mimo-
řádný. Učiliště vyhrálo soutěž v Sušici na 
téma společenský pár a velký úspěch 
slavilo na třetím ročníku krajské soutěže 
mladých kadeřníků „Zlatý hřeben“. V kon-
kurenci více než čtyřiceti účastníků střed-
ních odborných učilišť zvítězila v soutěži 
na téma antika žákyně Amosu Barbora 
Jirásková. Sedmým místem na mistrov-
ství republiky se pak může pochlubit její 
spolužák Josef Zika.
I úspěšné školy ale dnes bojují s klesají-
cím počtem žáků. Ani kadaňský Amos 
není výjimkou. „Už pár let jsme svědky 
menšího zájmu o obor krejčová. Je to tak 
trochu paradox, protože o krejčové je dnes 
na trhu docela zájem, ale taková je rea-
lita. Letos jsme měli jen tři přihlášky do 1. 
ročníku, ve 2. ročníku jsou čtyři žáci, ve 3. 
sedm. Rozhodli jsme se proto, že celý obor 
přesuneme do Kadaně. To by znamenalo, 
že v Klášterci zůstanou jen kadeřnice, což 
je ovšem neekonomické. Jenom vytápění 
tohoto objektu nás přišlo minulou sezonu 
na 180 tisíc korun. Za situace, kdy Ústecké-
mu kraji - našemu zřizovateli – chybí v roz-
počtu ¾ mld korun, což znamená, že nám 
budou o tři procenta snižovat příspěvek na 
provoz, musíme hledat cesty, jak co nejvíce 
ušetřit,“ vysvětluje důvody stěhování ředi-
tel Amosu Ing. Marek.                             -lara-

až 50 000 Kč
na dobu 7 až 12 měsíců

hotovost až do domu

měsíční splátky

•

•

•

+420 602 114 911
+420 774 420 526

www.smartpujcka.cz

HLEDÁME OBCHODNÍ ZÁSTUPCE

portrét, umělci z Klášterce a momentky v 
černobílém i barevném provedení - jsou 
upraveny laminátovou technikou. Honza 
zde věnoval místečko i své mladší sestře 
Kamile, které je 11 let a také ráda fotí. Náv-
štěvníci odcházeli z vernisáže spokojeni a 
Honzu nabyli energií do další tvorby. 
Jan Parma má za sebou již několik úspě-
chů. V časopise Fotovideo byl ohodno-
cen jako úspěšný fotograf roku, Digifoto 
otisklo jeho foto s dobrou kritikou, fandí 

mu i Jan Saudek, který se měl osobně na 
vernisáž dostavit, ale zdravotní problémy 
ho zbrzdily. Celá akce by se nemohla v 
takovém rozsahu uskutečnit bez podpo-
ry města Klášterce - výstava je fi nanco-
vána z grantového projektu města - akci 
podpořilo také Centrum Fotoškoda, kde 
byly fotografi e zhotoveny. Honzovo díky 
patří i Severočeský dolům a.s. Chomu-
tov, člen Skupiny ČEZ, zámku Klášterec a 
hotelu Bohemia Excellent.                      -RP-

Klášterecké hudební prameny
Mezinárodní hudební festival a mistrovské houslové kurzy

Datum konání: 3.7.- 12.7. 2009

Festivalové koncerty – program:

4.7. – Nádvoří zámku – 19:30 (mokrá varianta kostel Nejsvětější Trojice)
Ve znamení zpěvu ...

G. Beňačková – soprán, L. Brabec – kytara, J. Svěcený – housle
5.7.- Nádvoří zámku – 19:30

VIVALDIANNO 2009
Multižánrový projekt inspirovaný barokní hudbou

Autoři: M. Dvořák a J. Svěcený
Speciální hosté: R. Hladík – kytara, J. Janouch – kytara, O. Smeykal – didgeridoo,

Melody Quartett a další

6.7.- Nádvoří zámku - 19:30  (mokrá varianta kostel Nejsvětější Trojice)
Hudba bez hranic

F. Glorieux (Belgie) – klavír, R. Pachman – zpěv a klavír, J. Svěcený - housle

8.7.- Renesanční sál zámku - 19:30
České trio

D. Vlachová – housle, M. Langer – klavír, M. Petráš - violoncello

9.7.- Kostel - 19:30
Varhanní píšťaly zvěstují

J. Popelka – varhanní pozitiv, V. Rejlek – trubka, J. Svěcený - housle
10.7.- Renesanční sál zámku - 14:00

Setkání s Mistrem smyčcařem
Milanem Oubrechtem a jeho synem Lubošem

10.7.- Renesanční sál zámku – 19:30
Evropské housle čtyř staletí

J. Svěcený – housle a průvodní slovo J. Svěcená – housle, M. Cibulková - klavír
Originální koncert s 12 špičkovými houslemi z evropských sbírek.

11.7.- Nádvoří zámku – 19:30
Závěrečný festivalový koncert

J. Svěcený – housle, D. Vlachová – housle, Virtuosi Pragenses – komorní orchestr
Vybraní účastníci mezinárodních houslových kurzů

12.7.- Renesanční sál zámku – 14:30
Slavnostní koncert účastníků houslových kurzů

Markéta Cibulková – klavírní spolupráce

3.7. – Nádvoří zámku – 19:30
Slavnostní zahajovací koncert

k 300. výročí narození českého skladatele a houslisty Františka Bendy
J. Svěcený – housle, D. Vlachová – housle, Český komorní orchestr



1. a 2. července ve 21.30 hodin
ZNOVU 17
USA 2009, 102 minut, české titulky. 
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč 

3. července ve 21.30 hodin
PÁTEK TŘINÁCTÉHO
USA 2009, 97 minut, české titulky. 
Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč

26. června od 9 hodin
Kulturní dům
UKONČENÍ ŠKOLNÍHO ROKU
ZŠ ŠKOLNÍ 

26. června od 18 hodin
Zámek 
VEČER POD LAMPIÓNY 
K tanci a poslechu hraje skupina Tomáše 
Bartáka  „Hnedle vedle“. 
Vstupné: 70,- Kč

27. června ve 21.30 hodin
KRVAVÝ VALENTÝN
USA 2009, 101 minut, české titulky.
Mládeži do 18 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč

27. a 28. června
Zámek 
KONCERT 
Hrají Jugendglasorchestr Oederan
a Chorchestr ZUŠ

30. června ve 21.30 hodin
LOVECKÁ SEZÓNA 2
USA 2008, 76 minut, český dabing. 
Mládeži přístupné,
Vstupné: 20,- Kč
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KULTURNÍ PROGRAM

20. června od 13 hodin
Letní kino
KLÁŠTERECKÁ COUNTRY KOZA 2009
Jednodenní hudební festival v klášterec-
kém letním kině.
Vstupné: 80,- Kč 

21. června ve 21.30 hodin
DVOJÍ HRA 
USA 2009, 125 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

22. června ve 21.30 hodin
GRAN TORINO
USA 2008, 116 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

23. června  od 17 hodin
Kulturní dům 
ZÁVĚREČNÉ VYSTOUPENÍ ZUŠ 

23. června ve 21.30 hodin
AŽ TAK MOC TĚ NEŽERE
USA 2009, 129 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

24. června od 9 hodin
Kulturní dům
AKADEMIE ŽÁKŮ ZŠ PRAKTICKÝCH
 
24. června ve 21.30 hodin
ODPOR
USA 2008, 137 minut, české titulky. 
Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč

25. a 26. června ve 21.30 hodin
ANDĚLÉ A DÉMONI 
USA 2009, 140 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 75,- Kč

do 28. června 
Zámek
VÝSTAVA MINERÁLŮ
A HORNICKÉ HISTORIE 

do 30. června 
Zámek
VÝSTAVA FOTOGRAFIÍ JANA PARMY 

do 1. července 
Galerie Kryt 
VÝSTAVA HERBERTA KISZY

18. června od 16 hodin
Městská knihovna
PISÁLEK 2009
Vyhodnocení soutěže 

18. června od 21:30 hodin
Letní kino 
HOTEL PRO PSY 
USA/Německo 2009, 100 minut,
české titulky. Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč 

19. června od 18 hodin
Zámek
KONCERT BICÍ, PERKUSE, SAXOFON 
Vstupné: 100,-Kč, slevy 70.-Kč 

KAM  ZA  KULTUROU .KAM  ZA  KULTUROU ...

 28. neděle a 29. pondělí ve 21.30 hodin 

RYCHLÍ A ZBĚSILÍ*                                  

náš
tip

USA 2009, 107 minut, české titulky. 
Ocitáme se v Dominikánské repub-
lice, kde hodlá Torrettova skupina 
ukrást „pár litrů“ benzínu z jedoucí-
ho konvoje. V Los Angeles se Brian 
O´Conner snaží rozkrýt drogový 
kartel, jehož členové pašují drogy 
do Spojených států přes mexic-
kou hranici nebezpečnými jízdami 
podzemními tunely. Mistr volantu 
O´Conner získá od nadřízených 
ofi ciální posvěcení oprášit své 
řidičské umění a proniknout do 
tohoto gangu coby jeden z řidičů. 
Stejný záměr, má i Dominic Toretto 
(Vin Diesel). A tak se oba sejdou na 
startu nelegálního závodu, jehož 

vítězové získají pochybné právo stát se členy gangu a pracovat pro něj jako námezdní 
jezdci. Znovu tak budou řvát motory, pneumatiky trhat asfalt a proteče i pár litrů krve.             
                                                                                   Mládeži do 12 let nevhodné, Vstupné: 75,- Kč

Při slavnostním pokládání věnců v den 
Vzpomínky za zesnulé došlo před časem 
k nepříjemnému nedopatření. Organi-
zátoři akce opomněli pomník padlým 
v 1. světové válce stojící na městském 
hřbitově vedle kostela Panny Marie Utě-
šitelky. Se vznikem nového pomníku 
„Obětem válek“ se totiž na jeho staršího 
předchůdce tak trochu zapomnělo. Bylo 
to nepříjemné zjištění, které je poučením 
do budoucna. 
Kdy vůbec tento monument vznikl? A 
jaká je jeho historie? Odpovědi na tyto 
otázky jsem hledal u bývalých rodáků 
a občanů Klášterce, kteří každý rok při-
jíždějí do města a jejichž první zastávka 
je právě zde u památníků padlých z let 
1914-1918.
V knize Prof. Dr. R. Langhammera „Hrady 
středního Poohří a město Klášterec“ z 
roku 1934, která je uložena v kadaňském 
archivu, se o dění v předvečer 1. světové 
války dočteme: „Dne 27. června 1914 se 
záložníci z Klášterce shromáždili v 6 hodin 
ráno u radnice. S celkem 78 záložníky se 
přišly rozloučit davy lidí, které zaplnily 
náměstí. Po projevu faráře Wohlraba na 
rozloučenou, který byl přerušován nadše-
ným jásotem, odešel průvod v čele s fará-
řem a majorem Venierem na nádraží za 
zvuků „Pochodu prince Eugena“. Chudším 
záložníkům byly na cestu rozdány balíčky 

Vzpomínky staré přes 80 let patří kláštereckým vojákům

v hodnotě 5 K, pořízené z dobrovolné sbírky 
mezi obyvateli.“
Do světové války narukoval ročník 1896 a 
starší, později po ztrátách i mladší roční-
ky, které bojovaly za císaře pána na všech 
bojištích 1. světové války. Klášterečtí muži 
byli nejvíce nasazováni do bojů v Itálii.
Z této strašné války se nevrátilo 104 mužů 
z Klášterce nad Ohří. Krátce nato se zrodi-
lo přání občanů města postavit  „Památ-
ník na vzpomínku padlých hrdinů“. Dne 

 Památník v letech jeho odhalení

17. září 1922 byl na shromáždění občanů 
na radnici přijat záměr vytvořit Výbor pro 
realizaci tohoto plánu. Vedle hlavy města 
Dr. Oswalda Thuna byli zvolení čestní čle-
nové výboru: Franz Vernier, Josef Hönig 
a Josef Weber. Hlavní část prací ležela na 
realizačním výboru pod vedením Anto-
na Pahnhanse a dalších 28 členů výboru. 
Po upřesnění jmen mrtvých a zmizelých 
Městskou samosprávou následovalo 
určení nejvhodnějšího místa pro výstav-
bu památníku, a to za pomoci architekta 
Wilhema Pleyera z Teplického muzea. Cel-
kem bylo navrženo pět míst: 1. u bývalé 
dívčí školy (tzv. škola v zatáčce pod kos-
telem Nejsvětější Trojice), 2. na náměstí 
u radnice, 3. u chlapecké školy (dnes 
ZŠ praktická), 4. u Střelnice (dnes Lázně 
Evženie) a 5. prostor starého hřbitova u 
kostela Panny Marie Utěšitelky. Nakonec 
byl po důkladném posouzení všech návr-
hů zvolen prostor u hřbitovního kostela.
Výstavbu a instalaci pomníku dostala 
na starosti fi rma Adolf Walter ze Slezska. 
Pomník je vytvořen z šedého granitu a 
do jeho základů byla zazděna zaletovaná 
nábojnice, ve které je uložena dokumen-
tace o všech padlých nebo zmizelých 
občanech.
V knize Dr. Langhammera se dočteme: 
„Dne 23.7. 1923 byl u kostela P. Marie Utě-
šitelky odhalen památník 104 padlým hrdi-
nům z Klášterce. Byla sloužena polní mše, 
při které farář Wohlrab Památník padlým 
občanům Klášterce nad Ohří v letech 1914 
-1918 slavnostně vysvětil. Slavnostní řeč 
pronesl bývalý polní kurát 92 infanter. plu-
ku Johannes Herkner z Nové Vsi u Mostu. 
Památník je ze slezského granitu, kompletní 
cena je 40 tis. Kč, které byly shromážděny 
dobrovolnou sbírkou mezi občany. Nápis 
na památníku zní: Vlast svým hrdinům.“
Na posledním setkání rodáků německé 
národnosti z Klášterce nad Ohří a okolí 
u památníku padlým z 1. světové války 
zavzpomínali účastníci tohoto setkání 
pod vedením Dietmara Hublera na svo-
je předky – bývalé občany Klášterce nad 
Ohří. Dietmar Hubler zároveň poděkoval 
městu Klášterec za péči o důstojné pro-
středí v okolí pomníku a v samotném 
závěru vzpomínkové akce vyslovil přání, 
aby už nikdy nebyl důvod pro výstavbu 
památníků pro padlé, a naději, že národy 
ve sjednocené Evropě budou nadále žít v 
míru a vzájemné spolupráci.

Dle podkladů Dr. Hanse Sattlera,
rodáka z Klášterce, zpracoval H. Kotouč

6 1 77

9 8 9

3 9 3

7 1 1

5 6 6

1 0 8

8 5 6

8 2 4

1 7 2

7 7 7

0 6 6

5 4 5

6 6 3

5 2 9

2 8 1

2 8 6

4 4 1

7 4 1

5 2 1

8 3 1

9 2 7

9 4 7

9 2 6

4 6 4

3 7 6

5 6 1

5 3 6

Pro volnou chvíli SUDOKU ...

Cestovní kancelář UNITOUR jako každým rokem
pořádá zahraniční pobyt rodičů s dětmi ve Španělsku.

Termín: 21.8. - 30.8.2009
Cena: 5.950 Kč

Cena zahrnuje dopravu, ubytování, zesílenou 
polopenzi vč. pitného režimu a balíčku na cestu. 
Bohaté sportovní aktivity, animační programy, 
diskotéky, společenské hry.

Děti doprovází odborný pedagog. doprovod.

Reference:   DDM Volňásek, pí Kottková
Telefon:    475 220 222, 475 211 998

NAPLŇUJEME JIŽ DRUHÝ AUTOBUS

DĚTSKÝ TÁBOR
ŠPANĚLSKO

Uhelné sklady
Petr Gregor

Klášterec nad Ohří (sklad Ciboušov)
Mostecké uhlí:               

OŘECH 2            180,- /q
OŘECH 1            265,- /q
KOSTKA             272,-  /q

Jarní ceny uhlíJarní ceny uhlí
od 1. 4.  2009od 1. 4.  2009

Dále nabízíme:               
BRIKETY

PALIVOVÉ DŘEVO
PÍSKY, ŠTĚRKY

Skládání pásovým dopravníkem
dle možností za 300,- Kč.

Ceny uhlí jsou  uvedeny při objed-
návce od 30q včetně dopravy a  DPH.

Nad 30 km účtujeme dopravu.

Objednávky na telefonu 723 651 880
Po - Pá 8.00 - 16.00 hodin

Děkujeme těm zákazníkům, kteří objed-
návky neodkládají na poslední chvíli.

www.uhelneskladypetrgregor.wgz.cz

POHŘEBNÍ SLUŽBA - FRANTIŠEK BARÁK
OZNAMUJE, ŽE OTEVŘELA POBOČKU

V KLÁŠTERCI NAD OHŘÍ

Již nemusíte smuteční náležitosti vyřizovat v Kadani. 
Navštivte nás v naší pobočce

na náměstí Dr. E. Beneše č. 10 (vedle pošty)
a my už pro Vás vše zařídíme. 

Otevírací doba: po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon:  474 332  218, 602 475 251, 602  491 050

Zároveň si Vás dovolujeme informovat, že nás najdete také v Kadani. Pohřební služ-
ba František Barák se přestěhovala z obřadní síně na hřbitově v Kadani do nových 
prostor ve Vrchlického ulici č.172 (na náměstí za lékárnou doprava).

Otevírací doba: po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon:  474 334  618, 602 475 251, 602  491 050

Máme pro Vás ale i službu navíc !!
Nemusíte za námi chodit do kanceláře,

my přijedeme za Vámi. 
Na vaše přání zajdeme až k Vám do bytu a náležitosti

ohledně pohřbu vyřídíme přímo v soukromí Vašeho domova.
Na našich telefonech jsme k dispozici

denně 24 hodin

Přijďte si k nám odpočinout a zároveň 
vyzkoušet něco nového. Den plný aktivního 
odpočinku s ochutnávkou služeb, které Láz-
ně Evženie nabízí.
Program: 
9.00 - Cvičení SILUETA

cviky pro krásnou siluetu bez náročných 
krokových variací k protažení a tvarování 
celého těla

10.00 . Volné užívání BAZÉNU S WHIRL-
POOLEM A PARNÍ LÁZNÍ + Výběr 
z masáží

Indická masáž hlavy, Amma masáž, Aro-
ma masáž částečná
Volné plavání s občerstvením ve Vodním 
baru + profesionální 20 min. masáž

•

•

•

Kosmetické ošetření v nově otevřeném 
kosmetickém salonu
mikro masáž očního okolí nebo masáž 
obličeje

13.00  - Wellness Oběd
lehký FIT oběd s desertem

14.00 - Seznámení s  NORDIC WALKING + 
zapůjčení holí

seznámení se sportem, který má stále více 
fanoušků

15.00 - POSEZENÍ v kavárně CAFÉ WELL-
NESS u čaje či kávy
                                  
Cena: 650,- Kč
Počet návštěvníků je limitován na 10 osob.
Rezervujte si prosím místo na recepci, se 
zálohou 200Kč. S sebou pohodlné sportovní 
oblečení a obuv, přezůvky a dobrou náladu.

•

•

•

•
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Volejte tel.: +420 474 698 770 recepce
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V sobotu 13. června přivítaly klášterecké volejbalistky na domácím hřišti hráčky Roud-
nice nad Labem. Dvojzápas bohužel našim hráčkám nevyšel a nakonec se musely spo-
kojit s porážkami.
„V prvním utkání jsme po těžkém boji vyhrály první set,“ komentovala utkání Iveta Vlková. 
„Soupeřky nás pak dohnaly, až jsme se dostaly ke stavu 2:2.“  Třetí set dospěl až k tie-brea-
ku, v němž sice klášterecké hráčky vedly 14:10, ale nakonec nedokázaly dát poslední 
bod a prohrály set 14:16, celý zápas pak 2:3 na sety.
Ve druhém mistrovském utkání dokázaly naše hráčky uhrát také první set, ale byl to 
také set poslední. Zápas dopadl ještě hůř než první a naše volejbalistky prohrály 1:3 na 
sety. „Se sezonou jsme celkem spokojené,“ hodnotila Iveta Vlková. „Zahrály jsme si docela 
pěkně a některé mistráky stály určitě za to. Zrovna ten poslední však moc nevyšel. Asi musí-
me zapracovat na psychice, abychom dokázaly dotahovat koncovky.“
V tabulce 2. třídy krajského přeboru jsou naše hráčky zatím na třetím místě. Ervěni-
ce a Litoměřice ještě čeká jeden dvojzápas. Favoritem jsou Ervěnice a pokud utkání 
dopadnou podle předpokladu, skončí klášterecké volejbalistky na čtvrtém místě, právě 
za Ervěnicemi. Třetí místo je našim hráčkám souzeno pouze v případě, že Litoměřice 
vyhrají alespoň jeden zápas.

LTC Chemopetrol Litvínov B - TK Evženie Klášterec 7:2

Tenisté kláštereckého tenisového klubu lázně Evženie zajížděli v prvním utkání 
play-off  na kurty litvínovského Chemopetrolu. Bohužel se jim vůbec nedařilo a 
prohráli 7:2. Vyhrát se podařilo pouze Petru Hepnerovi ve dvouhře a Beátě Hory-
nové s Romanou Totzauerovou ve čtyřhře. Pro klášterecké tenisty tím letošní sezo-
na v soutěži družstev skončila, přesto dosáhli velkého úspěchu, když postoupili do 
play-off .

Tenisté TK Lázně Evženie vypadli z play-off

V rámci oslav 135. výročí založení Sboru 
dobrovolných hasičů se v sobotu 6. červ-
na uskutečnila na fotbalovém stadionu 
v Klášterci nad Ohří soutěž požárních 
družstev. Jubilejní 15. ročník o pohár sta-
rosty města a Krušnohorské ligy v požár-
ním útoku. Pod záštitou generálního 
partnera, Skupiny ČEZ, a dalších partne-
rů jako Severočeských dolů Chomutov, 
Hasičské vzájemné pojišťovny, Městské 
energie s.r.o., města Klášterce nad Ohří 
a dalších se sjelo v kategorii mužů 17 
družstev a v kategorii žen 7 družstev, 

Pohár z Klášterce si odvezlo družstvo z Hrobců a Touchovic
V minulém čísle Kláštereckých novin 
jsme v titulku uvedli, že mladí tenisté 
vyhráli přebor Severních Čech. Zcela 
správně mělo být uvedeno, že v Kada-
ni vyhráli 1. turnaj Lounské oblasti, což 
je předstupeň k výhře v severočeském 
přeboru.
Vítěz Lounské oblasti se následně utká 
s vítězem Teplické oblasti a teprve ten, 
kdo vyhraje tento duel, se stane vítě-
zem Severočeské oblasti. Vítěz Severo-
české oblasti pak postupuje na Mistrov-
ství České republiky.

Závěr sezony kláštereckým volejbalistkám nevyšel

Volejbal se13. června hrál také v Hradišti 
u Klášterce. Uskutečnil se zde již třetí roč-
ník amatérského volejbalového turnaje. 
Pořadatelem byl domácí klub Torpédo-
borci Hradiště. Týmy, které se turnaje 
zúčastnily, byly smíšené.
„Pozvali jsme pět celků z Klášterecka, ale je 
tu také jeden přespolní tým z Chomutova,“ 
řekl nám hlavní pořadatel turnaje Vlasti-
mil Kothánek. „Jeden z týmů, které se tady 
dnes sešly, je složen z bývalých ligových 
hráčů a sportovců Tělovýchovné jednoty 
Klášterec. Celek se jmenuje Veteráni a je to 
loňský vítěz turnaje.“
Ačkoli se pořadatelé snažili vybrat celky 
tak, aby o vítězi nebylo rozhodnuto pře-
dem, přesto se celkovým vítězem turnaje 
nakonec stali opět klášterečtí Veteráni 
před týmy Kapřy a VC Březenec. Na čtvrté 
příčce skončil pořadatelský tým Torpédo-
borci a poslední příčku obsadili Gumídci.
„Rozhodně bych rád poděkoval starostovi 
města, který nám poskytl sponzorský dar, 
díky němuž jsme mohli tuto akci uspořá-
dat,“ dodal závěrem Kothánek.

V Hradišti se potkali
Gumídci a Kapřy

Na konci května se klášterečtí karatisté 
zúčastnili Mistrovství Evropy mládeže 
v Bělehradě. Mezi nejlepší evropské 
karatisty se z našeho regionu nominova-
li Babeta Dlouhá, Zuzana Struková, Bára 
Malčánková a Michal Levý, který repre-
zentuje kadaňský karate klub.
„Zuzka Struková a Babeta Dlouhá získávaly 
zkušenosti a bohužel vypadly už v prvních 
kolech,“ hodnotil výkon svých svěřenců 
trenér Josef Patík. 
„Michal Levý však obsadil hned při svém 
prvním startu v kategorii patnáctiletých 
krásné třetí místo.“
Bára Malčánková postoupila v individu-
álním kata až do fi nále. „V něm jsem ale 
bohužel prohrála se Srbkou o jednu setinu 
bodu,“ vzpomínala po závodech mladá 
karatistka. „Docela mě to zamrzelo, ale chuť 
jsem si spravila v neděli, kdy jsme s holkama 
vyhrály v kata týmech třetí místo. S tímhle 
umístěním jsem spokojená, protože jsem 
utrpěla zranění nohy a nečekala jsem, že by 
to mohlo dopadnout tak dobře.“
Závod sice nadějná klášterecká karatist-
ka dokončila, ovšem ihned po závodech 
musela poraněná noha do sádry.
„S výkonem všech čtyř našich závodní-
ků jsem spokojený,“ chválil trenér Patík, 

Karatisté přivezli medaile z mistrovství Evropy

FK Klášterec – Baník Březenecká CV 
1 : 0 (0 : 0)
Ve 24. kole 1. B třídy krajského přeboru 
přivítali klášterečtí fotbalisté na domácím 
hřišti další celek ze zadních pozic tabulky. 
Baník Březenecká se ovšem ukázal být 
těžším soupeřem, než domácí hráči prav-
děpodobně očekávali. V osmé minutě 
musel před Hradským na poslední chvíli 
zasahovat Tomáš Černý. O tři minuty poz-
ději zase Hradský přinutil k zákroku kláš-
tereckého gólmana Pařila. Ve 24. minutě 
zachránil domácí hráče od pohromy 
odpískaný ofsajd. O minutu později se do 
první nadějné šance dostal také Klášterec. 
Škréta ovšem nezpracoval míč ideálně a 
ten skončil v náruči brankáře Novotného.
V 38. minutě to klášterečtí zkoušeli z rohu. 
Spoustova hlavička bohužel pro domácí 
skončila jen vedle březenecké branky. 
Stejně jako nadějná Krpálkova střela 
z poslední minuty prvního poločasu.
Naděje začali domácí proměňovat ve 
skutky ve druhé části hry. V 50. minutě se 
pěkně uvolnil Bohumil Hronek, bohužel 
jeho střela jen orazítkovala tyč březenec-
ké branky. Při Škrétově střele o pět minut 

Fotbalisté nezaváhali a pojistili si první příčku v soutěži

která bojovala o poháry a velmi hodnot-
né věcné ceny. Soutěž zahájil starosta 
města Jan Houška za přítomnosti vzác-
ných hostů, mezi kterými byli například 
tajemnice MěÚ Mgr. Lenka Antolová, 
starosta okresního sdružení hasičů ČMS 
František Kuna, ředitel územního odbo-
ru HZS Chomutov plk. Ing. Valter Wro-
bel, zástupci Skupiny ČEZ Ondřej Horák, 
Anna Vargová a Ota Schnepp, vedoucí 
oddělení PČR npor Miloslav Zmrhal, 
velitel stanice HZS Klášterec ppor. Josef 
Bauer a další.  

Soutěž zahájila kategorie mužů, kde na 
3. místě skončilo družstvo Touchovic 
časem 18.26 sec., 2. v pořadí Lhenické „A“ 
dosáhlo času 17.84 sec. a vítězem letoš-
ního ročníku se stalo družstvo z Hrobců 
s výsledným skvělým časem 17.65 sec. 
Tento čas je zároveň rekordem dosa-
vadních ročníků soutěže v Klášterci nad 
Ohří. Pořadí žen bylo následující: 1. mís-
to pro sebe získalo družstvo z Toucho-
vic s dosaženým časem 19.30 sec., 2. se 
umístily ženy z Duchcova s časem 20.06 
sec. a 3 skončily Dřemčice s 20.47 sec. 

později se pořádně orosil brankář hostů 
Novotný. Škréta to pak o pár minut poz-
ději zkusil z druhé strany, ale výsledek byl 
stejný. Pěkná střela a stejně hezký Novot-
ného zákrok. Neschopnost domácích 
překonat hostujícího brankáře vyvrcholila 
v sedmadvacáté minutě. Nejprve zklamal 
v sólové akci Josef Papoušek a Hronkova 
střela z pokračující akce skončila vysoko 
nad březeneckou brankou.
A tak vzal osud zápasu do svých rukou 
dorostenec Zdeněk Řehoř. V osmdesáté 
minutě zpracoval Procházkovu přihrávku 
a z hranice vápna nedal nádhernou trefou 
březeneckému brankáři šanci. Až do kon-
ce zápasu se však ani hosté, ani domácí 
nezmohli na nic dalšího. Pěknou Procház-
kovu střelu opět zlikvidoval gólman Novot-
ný a Špicarův nevýrazný pokus z konce 
zápasu s přehledem zlikvidoval Pařil.
„Asi nás svazuje nervozita, že musíme každý 
zápas vyhrát,“ podotkl k zápasu po jeho 
skončení trenér Jiří Janda. „Projevilo se to 
hlavně v prvním poločase, to byla úplná 
katastrofa. Ve druhém poločase jsme se 
zvedli a začali kombinovat. Soupeř si přijel 
evidentně pro bod a na to hrál. My jsme 

Podrobné informace Vám rádi prostřednictvím e-mailu sdělí: 
G. Totzauer (tjohre@seznam.cz), L. Demjanová (lenka.demjanova@seznam.cz)

„protože už nominace na Evropu je velký 
úspěch. Jen stále v koutku duše doufám, 
že přivezeme individuální medaili a nejen 

týmovou. Nejblíže má k tomuto úspěchu 
Bára Malčánková, protože čtvrtá už byla 
podruhé.“

Klášterecký oddíl kanoistiky bude slavit 60 let !
Zveme všechny současné i bývalé členy oddílu na oslavu,

která proběhne 22.8.2009 v klášterecké loděnici.

 

bohužel nedokázali proměňovat šance. 
Z těch, co jsme měli, jsme mohli odskočit a 
pak si v klidu zahrát fotbal.“
 
FK Louny B – FK Klášterec nad Ohří 
1 : 4 (0 : 2)
Také následující utkání dokázali klášte-
rečtí fotbalisté vyhrát. S lounským béč-
kem si na jeho hřišti poradili s rozdílem 
tří gólů. A protože Strupčice pouze remi-
zovali s Havraní, upevnil si Klášterec svou 
první pozici v tabulce 1. B třídy krajského 
přeboru. Poslední zápas letošní sezony 
odehrají naši fotbalisté v neděli 21. června 
na hřišti v Málkově.

Mladí tenisté mají za sebou 
jen první část bojů


